
College van burgemeester en wethouders - 6 september 2022 - 2022_B&W_00643 1/2

College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Vergadering van 6 september 2022

Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

19 2022_B&W_00643 Beantwoording raadsvragen BGL inzake bruggen in 
Kalenberg

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester en voorzitter; de heer M. Smit, Wethouder; mevrouw T. Jongman, 
Wethouder; de heer B. Harmsma, Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; de heer Marco de 
Graaf, Plaatsvervangend gemeentesecretaris

Afwezig:
mevrouw H. de Jong, Waarnemend gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Hierbij de beantwoording op de vragen van BGL betreffende bruggen Kalenberg.

Is het ongeval met de fietser bekend bij het college? 
Over dit ongeval is bij ons geen melding binnengekomen. 
Waarom liggen er over de brug rijplaten, en hoelang blijft dat nog zo? 
We hebben op twee verkeersbruggen in de Heuvenweg in Kalenberg rijplaten gelegd. Dat hebben we 
gedaan omdat de bovenbouw van deze bruggen (daarmee bedoelen we het wegdek, de leuningen en 
de liggers van de brug) in slechte staat verkeert. De rijplaten bedekken de schade in het wegdek en 
zorgen ervoor dat de weggebruikers er op een veilige manier overheen kunnen.
Binnenkort gaan we de bovenbouw van deze bruggen helemaal vervangen. Begin september gaan we 
daarover in overleg met de aannemer en starten we het participatie- en communicatietraject met 
bewoners en andere belanghebbenden. De planning is om voor 31 december 2022 de 
onderhoudswerkzaamheden aan deze bruggen af te ronden. Tot dan zullen de rijplaten er blijven 
liggen. 
Kunnen de rijplaten binnen afzienbare tijd worden verwijderd zodat er voor fietsers weer 
een veilige ondergrond wordt gerealiseerd? 
De rijplaten liggen er voor de veiligheid van de weggebruikers. Ze bedekken de schade in het wegdek 
en zorgen ervoor dat de bruggen op een goede en veilige manier berijdbaar blijven. We hebben 
gezien dat de stalen rijplaten – als gevolg van de hitte van de afgelopen weken – wat zijn vervormd. 
Om ervoor te zorgen dat de rijplaten goed tegen elkaar blijven liggen, hebben we ze aan elkaar 
gelast.
Wanneer is de onderhoudstoestand van de fietsbruggen in Kalenberg voor het laatst 
gecontroleerd? 
We inspecteren onze bruggen regelmatig tijdens reguliere inspectierondes. De bruggen in Kalenberg 
zijn eind 2020 geïnspecteerd.
Welke gebreken zijn hierbij geconstateerd en hoe ziet de onderhoudsplanning van de 
fietsbruggen in Kalenberg eruit? 



College van burgemeester en wethouders - 6 september 2022 - 2022_B&W_00643 2/2

Bij de inspectie is gebleken dat de bovenbouw aan groot onderhoud toe is. Dit groot onderhoud 
hebben we opgenomen in onze ‘meerjarenplanning oeververbindingen’ voor 2022 en 2023.
Kunnen de gebreken dan op zeer afzienbare tijd worden hersteld? Zodat er niet meer 
letsels uit voortvloeien? 
Het groot onderhoud aan deze bruggen staat in de startblokken. We verwachten dit voor 31 
december 2022 te hebben afgerond. Begin volgend jaar willen we ook de vonders in Kalenberg-Zuid 
aanpakken. Daarmee liggen deze  onderhoudswerkzaamheden op schema.

Vervolg
Begin september starten we het participatie- en communicatietraject met bewoners en andere 
belanghebbenden over het groot onderhoud aan de bruggen in Kalenberg.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen vast.


